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Fraværende/afbud 
 

 
 

1. Status fra elevrådet 
(5 min) 

Ingen deltagere fra elevrådet. 

2. Covid-19 (Tommy) 
(10 min) 
 

Kort opdatering. 5-9 klasse er tilbage en dag om ugen i denne uge og 
næste. Der er lagt vægt på trivsel og fællesskab. Hvordan det ser ud 
efter påske, vides ikke, men så vidt muligt fastholdes fagmoduler i 
blokke og med få lærere. Ifh. test ventes tilbagemeldinger.  

3. Fagfordeling (Tommy) 
(10 min) 
 

Kort gennemgang af tidsplan for fagfordeling. 
Der ændres ikke på pausetiderne næste skoleår. Der er blevet plads 
til 2lærerordning/primærlærere i næste skoleår efter ønske fra 
lærerne.  
Gennemgang af plan for planen for fagfordelingen. Ønsker fra 
medarbejdere debatteres inden, så alle får lov at byde ind. 
Skemalægning startes medio juni måned. Processen er i år, meget 
mere inddragende og anderledes end tidligere.  

4. Playfull Learning (Tommy) 
(15 min) 

 

Info og orientering omkring muligheden for et nyt projekt, som ligger 
op ad vores arbejde med fremtidens kompetencer – Playfull Learning, 
et samarbejde mellem Legofonden og Professionshøjskolen. 
Projektet hedder play@heart. 
Højelse er en af 12 skoler, der kan få muligheden for at deltage. Det 
er et projekt over 5 år, som man forpligter sig til, og udløser en del 
penge, ca. 200.000- og 90% stilling. Det handler om, at have en 
anderledes tilgang til læring, med særlig fokus på teknologi. Mange af 
klasserne på Højelse, har tidligere stiftet kendskab til denne metode. 
Det er en god profilering af skolen ud ad til. 
 

5. Kommunikation – princip 
(Kommunikationsgruppen) 
(25 min) 

Vedhæftet er forslag princip om kommunikation. Tidligere har 
kommunikation til forældre stået under samarbejde mellem skole og 
hjem. Vi foreslår at man deler det princip op i to, så vi har et særskilt 
princip for kommunikation og et for samarbejde mellem skole og 
hjem, herunder forældremøder, elevplaner mm. 
Princip om ”samarbejde mellem skole og hjem” samt ”PRINCIP FOR 
UNDERRETNING OM ELEVERNES UDBYTTE AF UNDERVISNINGEN” er 
også vedhæftet. 
 

Debat omkring hvordan forældrene ønsker kommunikation mellem 
skolen og hjemmet. Der ønskes tydeligere udmeldinger fra lærerne til 
forældrene i forhold til at de kan understøtte deres børns læring. Der 
ønskes et mere dynamisk samarbejde mellem skole og hjem.  Ønsket 
fra forældrene er, at elevplaner er tilgængelige, men pga. corona og 
nødundervisning er elevplaner indstillet, og forventes ikke at blive 
genoptaget i samme niveau.  
Fra ledelses perspektiv, er der ingen tvivl om, at et godt og stærkt 
forældresamarbejde er vigtigt. Ledelsen oplever ikke, at det er over 
hele linjen, at der er mangler fra de ansattes side, men at det 
generelt fungerer, og at der bliver arbejdet med det fra ledelsen side. 



Ledelsen gøres opmærksom, hvis forældrene oplever, at der er 
mangler, så ledelsen kan arbejde med det internt. Der tænkes 
ligeledes i nye tanker omkring forældresamarbejdet, men dette er 
stadig på tegnebrættet. Ledelsen er lydhør overfor dialog med 
bestyrelsen omkring principper omkring kommunikation ml. 
skole/hjem. 
Kort møde i kommunikationsgruppen for at samle op  

6. Høring om SFO (Sille/Carsten) 
(10 min) 
 

Forslag til høringssvar eftersendes. 
Frist for høringssvar: den 24. marts. 
Carsten har lavet et oplæg, som Sille har redigeret lidt, så det er 
skolebestyrelsens svar.  
Spørgsmål i forhold til personalet ved sammenlægning af de 2 
klubtyper, der vil ikke være ændringer, da det er samme voksne der 
har dækket begge. Stine redigerer, og svaret sendes ud til 
medlemmerne igen inden afsendelse til kommunen. 

7. Dimission 2021 (Tommy) 
(5 min) 
 

Dimission, hvilken form og muligheder. 
I år forventes det, at det bliver online og streames direkte, onsdag d 
23/6-2021. Ideer modtages gerne. Tommy og Cille skriver taler. 

8. Ny 0.klasse (Tommy) 
(10 min) 
 

SFO/skole orientering omkring nye 0.klasse. 
Der kommer 28 nye elever. Der er givet dispensation til alle udefra 
søgende. Inden 5/9 kan der komme tilflyttere, så klassen evt. kan 
blive delt.  

9. Ny Viceskoleleder (Tommy) 
(5 min) 
 

Status på ansættelses af ny viceskoleleder 
Det har været 45 ansøgninger til stillingen. Der er 6 til samtale på 
torsdag d. 18/3-21, som ligeledes skal testes for at matche den øvrige 
ledelse. 

10. NYT fra 
(10 min) 

Nyt fra ledelse, SFO, lærer, forældre, elever 
Økonomi; ansøgning om overførsel af merforbrug er ikke godkendt. 
Oplæg fra infomøde til nye forældre ligger på SFO’ens officielle side. 
I påsken er børnene i sfo en gruppe. 
Lukkeugerne vil være på de respektive SFO’er. Dette kan være en 
udfordring i forhold til personaledækning. 

11. Punkter til næste møde  
(2 min) 
 

 

12. Eventuelt 
(2 min) 
 

 
 

 


